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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA  
Zastupitelstvo hlavního města Prahy   

    

Výbor finanční ZHMP   

ZÁPIS z 9. jednání 

Výboru finančního ZHMP konaného dne 22. 1. 2024 ve 14:00 hod. 

Malá zasedací místnost Rady HMP, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 

     

 
Přítomni: Mgr. et Mgr. Vladan Brož, Mgr. Ing. Jaromír Beránek, Jiří Brůžek (příchod 14.06 hod.), Ing. Jolana 

Dočekalová, Mgr. et Mgr. Antonín Klecanda, MBA (příchod 14.30 hod.), Ing. Vojtěch Kos, MBA (odchod 
14.25 hod.), Ing. Ondřej Kubín, MBA, Ing. Patrik Nacher (příchod 14.43 hod.; odchod 15.06 hod.), 
Vítězslav Novák (odchod 15.18 hod.), doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D., Ing. Patrik Paneš, Ph.D.  

Omluveni: Mgr. Martin Hrubčík, MBA, Ing. Tomáš Pek, Ing. Tomáš Slabihoudek  

Nepřítomni:   

Hosté: MUDr. Zdeněk Hřib, I. náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. Zdeněk Kovářík, radní hl. m. Prahy, RNDr.  
Daniel Mazur, Ph.D., radní hl. m. Prahy, Ing. Petr Witowski, generální ředitel Dopravního podniku hl. m. 
Prahy, a.s., Ing. Jiří Hrnčíř, Dopravní podnik hl. m. Prahy, a.s., , Ing. Klára Kubešová, pověřená řízením 
odboru PRI MHMP, MgA. Jiří Sulženko, Ph.D., ředitel KUC MHMP, PhDr. Petr Blažek, Ph.D., ředitel Muzea 
paměti XX. století, z.ú., Bc. Tomáš Lapáček, ředitel Pražského inovačního institutu, z.ú., Ing. Pavel 
Peřinka, ředitel ústavu Kreativní Praha, z.ú., Ema Pospíšilová, ředitelka, Kampus Hybernská, z. ú., JUDr. 
Hana Kordová Marvanová, zastupitelka hl. m. Prahy, Ing. Pavla Vintišková, vedoucí oddělení 
ekonomického a právního KUC MHMP   

Jednání řídil: Mgr. et Mgr. Vladan Brož, předseda Výboru finančního ZHMP      
 

Text zahájení: 

Jednání se dále zúčastnili zaměstnanci Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s., Magistrátu hl. m. Prahy a zapsaných ústavů. 
Čas zahájení: 14.03 hod. 

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Úvod 

1.1. Ověřovatel zápisu z jednání VF ZHMP 

1.2. Program jednání VF ZHMP 

1.3. Zápis z jednání VF ZHMP 

2. Zpráva o plnění rozpočtu hlavního města Prahy za 1. - 3. čtvrtletí 2023 

3. Rozhodnutí o spojení Dopravního systému linky I.D a Automatizace linky C pražského metra, zavedení nové 
investiční akce "Automatizace linky C pražského metra" a úprava rozpočtu vlastního hl. m. Prahy 

4. Informace o financování zapsaných ústavů 

5. Různé 

 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Úvod 

Předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož přivítal přítomné a konstatoval, že VF ZHMP je usnášeníschopný. 
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1.1. Ověřovatel zápisu z jednání VF ZHMP 

Předkladatel: předseda Výboru finančního ZHMP 
Předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož přistoupil k projednávání a navrhl ověřovatelem zápisu člena VF ZHMP Ing. 
O. Kubína, MBA. 

Usnesení č. U-VF-0458 

Výbor finanční ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

ověřovatelem zápisu z jednání Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 22. 1. 2024 člena Výboru 
finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy pana Ing. Ondřeje Kubína, MBA 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

1.2. Program jednání VF ZHMP 

Předkladatel: předseda Výboru finančního ZHMP 
Předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož představil přítomným program jednání VF ZHMP a vyzval přítomné k jeho 
doplnění či případným připomínkám. Předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož navrhl úpravu programu jednání VF 
ZHMP spočívající v předřazení původního bodu č. 4  jako nového bodu č. 2 a následném přečíslování ostatních bodů. 
Vzhledem k tomu, že upravený návrh programu byl bez připomínek a nebyly vzneseny žádné protinávrhy, přistoupil 
předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož neprodleně k hlasování. 

Usnesení č. U-VF-0459 

Výbor finanční ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  

program jednání Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 22. 1. 2024 v předloženém znění 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

1.3. Zápis z jednání VF ZHMP 

Předkladatel: předseda Výboru finančního ZHMP 
Předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. Vladan Brož představil zápis z minulého jednání VF ZHMP a vyzval přítomné k jeho 
doplnění či případným připomínkám. Vzhledem k tomu, že byl zápis z jednání bez připomínek, přistoupil předseda VF 
ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož bez odkladu k hlasování. 

Usnesení č. U-VF-0460 

Výbor finanční ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

zápis z jednání Výboru finančního Zastupitelstva hl. m. Prahy dne 11. 12. 2023 v předloženém znění 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2. Zpráva o plnění rozpočtu hlavního města Prahy za 1. - 3. čtvrtletí 2023 

Předkladatel: radní Ing. Zdeněk Kovářík 
Předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož uvedl bod Zpráva o plnění rozpočtu hlavního města Prahy za 1. - 3. čtvrtletí 
2023. Úvodní slovo provedl Ing. Z. Kovářík, radní hl. m. Prahy. Přítomné podrobně seznámil s obsahem a strukturou 
předkládaného materiálu. Do otevřené diskuse se nikdo nepřihlásil, proto přistoupil předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. 
V. Brož bez hlasování o usnesení VF ZHMP k dalšímu bodu schváleného programu jednání. 

3. Rozhodnutí o spojení Dopravního systému linky I.D a Automatizace linky C pražského metra, zavedení nové 
investiční akce "Automatizace linky C pražského metra" a úprava rozpočtu vlastního hl. m. Prahy 

Předkladatel: I. náměstek primátora MUDr. Zdeněk Hřib 
Předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož uvedl bod Rozhodnutí o spojení Dopravního systému linky I.D a 
Automatizace linky C pražského metra, zavedení nové investiční akce "Automatizace linky C pražského metra" a 
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úprava rozpočtu vlastního hl. m. Prahy. Úvodní slovo provedl Ing. P. Witowski, předseda představenstva a generální 
ředitel Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s., následně úvodní slovo doplnil Ing. Z. Kovářík, radní hl. m. Prahy, MUDr. 
Zdeněk Hřib, I. náměstek primátora hl. m. Prahy a s technickými detaily navrhovaného řešení přítomné seznámil Ing. 
J. Hrnčíř, manažer projektu Metro I.D.   
Do diskuse se postupně zapojili členové VF ZHMP Mgr. Ing. J. Beránek, Ing. O. Kubín, J. Brůžek. Na dotazy odpovídali 
Ing. P. Witowski, předseda představenstva a generální ředitel Dopravního podniku hl. m. Prahy, a.s., MUDr. Zdeněk 
Hřib, I. náměstek primátora hl. m. Prahy, Ing. J. Hrnčíř, manažer projektu Metro I.D, Ing. Z. Kovářík, radní hl. m. 
Prahy. 
Po vyčerpání kompletní rozpravy přistoupil předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož k hlasování o návrhu usnesení, 
které navrhl pozměnit z původního „bere na vědomí“ na „doporučuje ZHMP ke schválení“. 

Usnesení č. U-VF-0461 

Výbor finanční ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu hl. m. Prahy schválit tisk Z-11944 v předloženém smyslu 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

4. Informace o financování zapsaných ústavů 

Předkladatel: Mgr. et Mgr. Vladan Brož 
Předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož uvedl bod Informace o financování zapsaných ústavů. Úvodní slovo provedl 
předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož a krátce jej doplnil Ing. Z. Kovářík, radní hl. m. Prahy.  
Následně dal předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož slovo jednotlivým zástupcům zapsaných ústavů a vystoupili 
tedy PhDr. P. Blažek, Ph.D., ředitel Muzea paměti XX. století, z.ú., JUDr. H. Kordová Marvanová, předsedkyně správní 
rady Muzea paměti XX. století, z.ú., Bc. T. Lapáček, ředitel Pražského inovačního institutu, z.ú., Ing. P. Peřinka, ředitel 
ústavu Kreativní Praha, z.ú., E. Pospíšilová, ředitelka Kampusu Hybernská, z. ú.  
Do jednotlivých fází diskuse se postupně zapojili členové VF ZHMP doc. Ing. L. Sedmihradská, Ph.D., V. Novák, 
předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož a Mgr. Ing. J. Beránek. Na dotazy odpovídali Ing. Z. Kovářík, radní hl. m. 
Prahy, PhDr. P. Blažek, Ph.D., ředitel Muzea paměti XX. století, z.ú., JUDr. H. Kordová Marvanová, předsedkyně 
správní rady Muzea paměti XX. století, z.ú.,  a Ing. P. Paneš, Ph.D., ředitel ROZ MHMP.  
Po ukončení diskuse navrhl předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož, před hlasováním o tomto bodu, úpravu textu 
hlasovaného usnesení VF ZHMP následně:  
"Výbor finanční ZHMP bere na vědomí situaci jednotlivých zapsaných ústavů založených hl. m. Prahou a vyzývá 
Zastupitelstvo hl. m. Prahy k přijetí opatření, která by zajistila transparentnější financování těchto organizací, a tedy 
jejich stabilnější a předvídatelnější existenci". 
Po krátké diskusi k navrženému usnesení, které se zúčastnil předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož,  Mgr. Ing. J. 
Beránek, JUDr. H. Kordová Marvanová, předsedkyně správní rady Muzea paměti XX. století, z.ú., Mgr. et Mgr. A. 
Klecanda, MBA, PhDr. P. Blažek, Ph.D., ředitel Muzea paměti XX. století, z.ú., došlo k úpravě textace na: "Výbor 
finanční ZHMP bere na vědomí situaci jednotlivých zapsaných ústavů založených hl. m. Prahou a vyzývá 
Zastupitelstvo hl. m. Prahy k přijetí opatření, která by zajistila systémovější financování těchto organizací, a tedy 
jejich stabilnější a předvídatelnější existenci".  
Následně přistoupil předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož k hlasování o tomto bodu. 

Výbor finanční ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

situaci jednotlivých zapsaných ústavů založených hl. m. Prahou a vyzývá Zastupitelstvo hl. m. Prahy k přijetí 
opatření, která by zajistila systémovější financování těchto organizací, a tedy jejich stabilnější a 
předvídatelnější existenci 

nepřijato, pro: 3, proti: 0, zdržel se: 4, mimo místnost: 0 
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5. Různé 

Předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož otevřel bod Různé, do kterého se přihlásil Ing. P. Paneš, Ph.D., ředitel ROZ 
MHMP, a přítomným představil materiál schválený na jednání RHMP dne 22. 1. 2024, který bude předkládat Ing. Z. 
Kovářík, radní hl. m. Prahy v rámci upraveného návrhu programu lednového jednání ZHMP jako tisk Z-11590 k 
návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové investiční dotace MČ Praha-
Běchovice na vrub kapitoly 1016 - rezerva na spolufinancování projektů EU/EHP z rozpočtu vlastního hlavního města 
Prahy v roce 2024. 
Po vyčerpání všech témat předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. V. Brož uzavřel bod Různé. 
 

 

 

 

 

Po projednání všech bodů programu poděkoval předseda VF ZHMP Mgr. et Mgr. Vladan Brož všem přítomným za účast a 
ukončil jednání VF ZHMP. Čas ukončení: 15.59 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ověřil: Ing. Ondřej Kubín, MBA, člen Výboru finančního ZHMP  

Zapsal: Ing. Patrik Paneš, Ph.D., tajemník Výboru finančního ZHMP, Ing. Martin Bernášek, vedoucí oddělení 
svodného a financování investic ROZ MHMP, Ing. Jana Dostálková, ROZ MHMP   

Mgr. et Mgr. Vladan Brož 
předseda Výboru finančního ZHMP 

 
 
 
 

Ing. Patrik Paneš, Ph.D. 
tajemník Výboru finančního ZHMP 

 


